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PROTOKÓŁ Nr XXXIX/22 

z obrad sesji Rady Miejskiej w Chodczu 

odbytej w dniu 28 kwietnia 2022 roku. 

 

           W obradach sesji uczestniczyło 10 radnych oraz: 

 

Burmistrz Chodcza – Jarosław Grabczyński 

Skarbnik MiG Chodecz – Monika Matuszewska 

Radca Prawny – Dorota Grabczyńska 

 

Obrady sesji były transmitowane i nagrywane. 

Proponowany  porządek  obrad 

 

1. Otwarcie. 

-     stwierdzenie prawomocności obrad, 

- przyjęcie porządku obrad, 

- przyjęcie  protokołu  z  poprzedniej sesji, 

2.  Sprawozdanie z działalności Burmistrza w okresie międzysesyjnym. 

-    przedłożenie informacji przez  Burmistrza Chodcza, 

-    dyskusja, 

3. Sprawozdanie o odbytych posiedzeniach Komisji Rady Miejskiej w okresie międzysesyjnym 

– Przewodniczący Komisji. 

       -  dyskusja, 

4. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Miasta i Gminy 

Chodecz na rok 2022. 

       -     przedłożenie  informacji w przedmiotowej  sprawie – Skarbnik MiG Chodecz, 

       -     opinia Komisji Budżetu i Finansów, 

       -     dyskusja, 

       -     podjęcie uchwały Nr  XXXIX/267/22, 

5. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłat za zajęcie pasa drogowego na drogach 

gminnych. 

       -     przedłożenie  informacji w przedmiotowej  sprawie – p. Agata Drzewiecka, 

       -     opinia Komisji Budżetu i Finansów, 

       -     dyskusja, 

       -     podjęcie uchwały Nr  XXXIX/268/22, 

6. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla członków 

ochotniczych straży pożarnych za uczestnictwo w działaniach ratowniczych i szkoleniach 

pożarniczych. 

       -     przedłożenie  informacji w przedmiotowej  sprawie – p. Dorota Grabczyńska, 

       -     opinia Komisji Budżetu i Finansów, 

       -     dyskusja, 

       -     podjęcie uchwały Nr  XXXIX/269/22, 

7. Interpelacje i zapytania  radnych. 

8. Sprawy bieżące  i  wolne wnioski. 

9. Zakończenie obrad sesji. 

 

 



str. 2 
 

Ad.1 Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad. 

 

    W sali konferencyjnej Urzędu Miasta i Gminy Chodecz przy ul. Kaliskiej 2 o godz.13:00 

Przewodnicząca Rady Miejskiej w Chodczu – Pani Anna Twardowska dokonała otwarcia obrad 

XXXIX sesji Rady Miejskiej w Chodczu. Powitała radnych oraz pozostałe osoby obecne na 

sali.  

Przewodnicząca Rady Miejskiej stwierdziła, iż w obradach sesji uczestniczy 10 radnych na stan 

ustawowy 15 radnych, wobec powyższego obrady dzisiejszej sesji są prawomocne do 

podejmowania uchwał. Przewodnicząca Rady Miejskiej przeszła do następnego punktu 

porządku obrad i przedstawiła proponowany porządek obrad. Doszedł jeden punkt do porządku 

obrad. Poddała porządek obrad sesji pod głosowanie. Za przyjęciem porządku obrad głosowało 

10 radnych, przeciw 0, wstrzymało 0, porządek został przyjęty.  

         Przewodnicząca odczytała przyjęty porządek obrad i stwierdziła, iż Rada Miejska będzie 

obradowała według przyjętego porządku obrad. Następnie przekazała, iż protokół z obrad 

XXXVIII sesji został sporządzony, był wyłożony do wglądu, każdy zainteresowany miał 

możliwość zapoznania się z protokołem w biurze rady. Protokół został poddany pod 

głosowanie. Za przyjęciem protokołu Nr XXXVIII/22 głosowało 10 radnych, przeciwnych 0, 

wstrzymujących 0. Przewodnicząca Rady stwierdziła, iż protokół z poprzedniej sesji został 

przyjęty 10 głosami za. 

 

Ad.2 Sprawozdanie z działalności Burmistrza w okresie międzysesyjnym. 

 

                   Przewodnicząca Rady Miejskiej Pani Anna Twardowska poprosiła o zabranie głosu 

Burmistrza Chodcza. Pan Jarosław Grabczyński poinformował, iż w okresie międzysesyjnym 

z najważniejszych spraw, które dzieją się w naszej gminie to są trwające przebudowy dróg 

gminnych i nie tylko bo też drogi powiatowe, drogi gminne w miejscowości Sobiczewy, 

Brzyszewo, rozpoczną się niedługo prace w Zieleniewie. Trwa też przebudowa drogi 

powiatowej z Chodcza do Modliborza, proszę mieszkańców którzy tam tą drogą uczęszczają o 

zwracanie uwagi na znaki drogowe i ograniczenia jakie zostaną wprowadzone w najbliższym 

czasie ponieważ droga zostanie częściowo wyłączona z ruchu. Będą objazdy może nie jakoś 

bardzo uciążliwe ale pewnie czasu będzie trzeba więcej poświęcić na przejazd tą drogą. Będzie 

przebudowywany most w Kłóbce. Z ostatnich ważnych wydarzeń: odbyły się konkursy na 

dyrektorów naszych placówek oświatowych szkoły i przedszkola. Jeżeli chodzi o dyrektora 

przedszkola była jedna kandydatura i dyrektor został przez Komisję Konkursową wyłoniony. 

Jeżeli chodzi o dyrektora szkoły, też była jedna kandydatura, która niestety ta kandydatura nie 

dostała aprobaty więc konkurs nie został rozstrzygnięty. Z ważnych też spraw wodno-

kanalizacyjnych w naszej gminie: przygotowujemy się do złożenia wniosku, który będzie 

składany w czerwcu, w tej chwili trwa etap projektowania, wniosku do urzędu 

marszałkowskiego, wydziału PROWu wniosek wodnokanalizacyjny, główną inwestycją jaka 

będzie realizowana to będzie kanalizacja w miejscowości Huta Chodecka, która częściowo 

będzie sfinansowana z środków z polskiego ładu przeznaczonych na kanalizację, w pozostałej 

części to będzie inwestycja z etapowana, drugi etap inwestycji będzie finansowany ze środków 

z  prowu, inwestycja będzie w 100% pokryta z dofinansowania, to jest bardzo ważna sprawa. 

Ze spraw związanych z okolicami, mamy czas w Chodczu tę samą liczbę uchodźców 128 osób, 

będziemy mogli po dzisiejszej sesji wypłacać zasiłki dla tych osób, które rząd przeznaczył, 

kwotę 300 zł. do każdej osoby i będziemy mogli też zapłacić 40 zł. każdemu kto te osoby u 

siebie kwateruje, ważna informacja bo może nie wszyscy o tym wiedzą, może nie zwrócili na 
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to uwagi, ustawa rządowa nakłada na gminę obowiązek możliwość wypłaty tych środków tylko 

osobom tym, które kwaterują i dają 1 posiłek ciepły dziennie. Jeżeli ktoś jednego z tym 

warunków nie spełni nie kwalifikuje się do otrzymania tych właśnie środków odnośnie pomocy 

z Ukrainy. Rozstrzygnięty również został przetarg na tzw. zagospodarowanie przestrzeni w 

gminie Chodecz, wygrała firma nam bliska Zakład Gospodarki Komunalnej Sp. z o.o. z 

Chodcza. W ramach tej inwestycji będzie wybudowana fontanna, zaplecze sanitarno szatniowe 

przy ul. Parkowej w Chodczu osiedle Chodeczek, w Sobiczewach plac zabaw i w Brzyszewie 

boisko. Z innych spraw dzisiaj firma kończy pracę nad jeziorem przy budowie domku tzw. 

domku ratowników po wielu latach został wybudowany od nowa na starych fundamentach                 

w stylu domku letniskowego   

                Dyskusji nie było.  

 

 

Ad. 3 Sprawozdanie o odbytych posiedzeniach Komisji Rady Miejskiej w okresie 

międzysesyjnym – Przewodniczący Komisji. 

 

                Przewodnicząca Rady Miejskiej poprosiła Przewodniczących Komisji stałych                         

o przedłożenie sprawozdań ze swych posiedzeń w okresie międzysesyjnym.               

1) Przewodniczący Komisja Budżetu i Finansów – radna Beata Michalak przedstawiła, iż 

Komisja w okresie międzysesyjnym odbyła jedno posiedzenie w dniu 28.04.2022r. Na tej 

Komisji opiniowaliśmy uchwały na dzisiejszą sesję oraz analizowaliśmy zmiany jakie nastąpiły 

w toku realizacji budżetu. 

2) Komisja Rewizyjnej – radny Sikorski Adam przedstawił, iż Komisja w okresie 

międzysesyjnym odbyła jedno posiedzenia wspólnie z Komisją Oświatową, szczegóły 

przedstawi przewodniczący Komisji Oświaty.  

3) Przewodniczący Komisji Rolnej i Infrastruktury Technicznej – radny Wiesław Feliniak  

przekazał iż w okresie międzysesyjnym Komisja nie obradowała. 

 

4) Przewodniczący Komisji Obywatelskiej i Ochrony Środowiska – radna Ewa Kwiatkowska 

przekazała iż w okresie międzysesyjnym Komisja nie obradowała. 

5)  Komisja Oświaty, Zdrowia, Kultury i Sportu –  radny Stempczyński przekazał, iż w ostatnim 

okresie międzysesyjnym Komisja obradowała raz wspólnie z Komisją Rewizyjną 25 kwietnia 

2022r. Posiedzenie poświęcone było sprawom bieżącym oświaty i spotkaniu z dyrektorem 

Szkoły Podstawowej p. Andrzejem Nowackim. Tematyka poruszona podczas posiedzenia 

związana była m.in.: procedury związanej z Covid 19 w placówce – obecna sytuacja – nie ma 

zachorowań, dzieciom – uchodźcom z Ukrainy, którzy podjęli naukę w chodeckiej szkole ( na 

dziś są to 4 osoby), wyjaśnieniu dlaczego aneks dotyczący zmianom arkusza organizacyjnego 

roku szkolnego 2021/2022 wpłynął późno do Urzędu Miasta i Gminy Chodecz; projektami 

arkuszy organizacyjnych placówek na rok szkolny 2022/2023 Przedszkola Samorządowego                

w Chodczu i Szkoły Podstawowej im. Tadeusza Kościuszki; petycji rodziców dzieci klas III 

szkoły, którzy nie zgadzają się na ewentualne łączenie klas, trzy klasy trzecie i tak pozostanie; 

innym sprawom bieżącym będącym w zakresie działania komisji. Wniosków do Burmistrza               

i Rady Miejskiej nie skierowano.   
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6) Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji – radny Łuczak Roman przekazał, iż                

w okresie międzysesyjnym Komisja nie obradowała.  

Dyskusji nie było. 

 

Ad.4 Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Miasta              

i Gminy Chodecz na rok 2022. 

 

            Przewodnicząca o przedłożenie informacji w sprawie podjęcia uchwały zmieniającej 

uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Miasta i Gminy Chodecz na rok 2022 poprosiła Panią 

Skarbnik. Pani Monika udzieliła informacji, iż w toku realizacji budżetu dokonuje się 

następujących zmian zarówno po stronach dochodów i wydatków. Pismem od wojewody 

kujawsko – pomorskiego zwiększa się dotację pozostała działalność w rolnictwie i łowiectwie 

w paragrafie 210 w kwocie 519.334,76 zł. z przeznaczeniem na zwrot części podatku 

akcyzowego zawartego w cenie oleju napędowego wykorzystywanego do produkcji rolnej 

przez producentów rolnych; pismem od wojewody kujawsko – pomorskiego w Bydgoszczy 

zwiększa się dotację w rozdziale urzędy wojewódzkie w paragrafie 2700 w kwocie 332,18 zł. 

za nadanie numeru pesel na wniosek w związku z konfliktem na Ukrainie; pismem od 

wojewody kujawsko – pomorskiego w Bydgoszczy zwiększa się dotację w rozdziale pozostała 

działalność bezpieczeństwo publiczne i ochrona przeciwpożarowa w paragrafie 2700 w kwocie 

99.160,00 zł. na wypłatę przez gminę świadczeń pieniężnych stawka 40,00 zł. za osobę 

dziennie. Pismem od Ministerstwa Finansów zwiększono dotację w rozdziale pozostała 

działalność w oświacie i wychowaniu w paragrafie 2700 w kwocie 959,00 zł. z przeznaczeniem 

na realizację dodatkowych zadań oświatowych związanych z kształceniem, wychowaniem                   

i opieką nad dziećmi i uczniami będącymi obywatelami Ukrainy; pismem od wojewody 

kujawsko-pomorskiego w Bydgoszczy zwiększono dotacje usuwania skutków klęsk 

żywiołowych w paragrafie 2001 w kwocie 2.000,00 zł. z przeznaczeniem na wypłatę zasiłków 

celowych dla osób poszkodowanych w wyniku niekorzystnych zjawisk atmosferycznych; 

pismem od wojewody zwiększono dotację w rozdziale pozostała działalność pomocy 

społecznej w paragrafie 201 w kwocie 306.000,00 zł. z przeznaczeniem na finansowanie wypłat 

dodatków osłonowych oraz kosztów obsługi tego zadania; pismem od wojewody kujawsko-

pomorskiego w Bydgoszczy zwiększono dotację w rozdziale pozostała działalność w 

pozostałych zadaniach z zakresu polityki społecznej w paragrafie 270 w kwocie 8.874,00 zł. na 

wypłatę przez gminę jednorazowych świadczeń pieniężnych w wysokości 300,00 zł. na osobę. 

Wprowadzono w rozdziale schroniska dla zwierząt w paragrafie 096 kwotę 2.000,00 zł. jako 

darowiznę od fundacji Zwierz na kastrację zwierząt. Także zabezpieczono środki finansowe na 

zadanie pt. „Utwardzenie terenu i montaż wiat” i w uchwale budżetowej w związku z wypłatą 

środków dla uchodźców wprowadza się upoważnienia dla Burmistrza Chodcza do 

dokonywania zmian w planie dochodów i wydatków budżetu jednostki samorządu 

terytorialnego, dokonywania czynności zgodnie z ustawą o finansach publicznych w celu 

realizacji zadań związanych z pomocą obywatelom Ukrainy i dokonywania zmian w 

wieloletniej prognozie finansowej oraz planie wydatków budżetu jednostki samorządu 

terytorialnego w związku z wprowadzeniem nowych inwestycji lub zakupów inwestycyjnych 

przez jednostkę o ile zmiana ta nie pogorszy wyniku budżetu tej jednostki w celu realizacji 

zadań związanych z pomocą obywatelom Ukrainy w związku z konfliktem zbrojnym na terenie 

tego państwa. Obecnie dochody budżetu kształtują się na poziomie 42.910.990,87 zł. a wydatki 

na poziomie 40.770.196,07 zł. Na tym zakończono. Następnie o opinię została poproszona 
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Komisja Budżetu i Finansów. Radna Beata Michalak przedłożyła informację, iż opinia jest 

pozytywna. Pytań radni nie mieli. Przewodnicząca odczytała projekt uchwały następnie 

uchwała została poddana pod głosowanie. Za uchwałą głosowało 10 radnych, przeciw 0, 

wstrzymujących 1. Uchwała Nr XXXIX/267/22 została podjęta i stanowi załącznik do 

niniejszego protokołu. 

Ad.5  Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłat za zajęcie pasa drogowego na 

drogach gminnych. 

  

                  Przewodnicząca o przedłożenie informacji w sprawie w/w uchwały poprosiła Panią 

Dorotę Grabczyńską. Pani Dorota poinformowała, iż zmiana w tej uchwale dotyczy tylko opłat 

za umieszczenie w pasie drogowym reklamy, tablicy informacyjnej zawierającej informacje o 

gminie, powiecie lub województwie w postaci planów, tablic, plansz, itp. Opłata ta miałaby 

wynosić 0,1 zł za rok za m2. Konieczność wprowadzenia tej opłaty wynika z zaleceń 

prokuratury. Na tym zakończono. Radni pytań nie mieli. O opinię została poproszona Komisja 

Budżetu i Finansów. Radna Beata Michalak przedłożyła informację, iż opinia jest pozytywna.  

Przewodnicząca odczytała projekt uchwały następnie uchwała została poddana pod 

głosowanie. Za głosowało 10 radnych, przeciw 0, wstrzymujących 0. Uchwała Nr 

XXXIX/268/22 została podjęta i stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 6 Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla 

członków ochotniczych straży pożarnych za uczestnictwo w działaniach ratowniczych                   

i szkoleniach pożarniczych. 

 

                 Przewodnicząca o przedłożenie informacji w sprawie w/w uchwały poprosiła Panią 

Dorotę Grabczyńską. Pani Dorota poinformowała, iż konieczność podjęcia uchwały wynika ze 

zmian przepisów o ochotniczych strażach pożarnych, zmiana ustawy weszła w życie z nowym 

rokiem, a my w sylwestra podejmowaliśmy poprzednią uchwałę. Ta uchwała w swej treści nie 

odbiega od uchwały poprzedniej ale ma zmienioną, zaktualizowaną podstawę prawną.  Na tym 

zakończono. Radni pytań nie mieli. O opinię została poproszona Komisja Budżetu i Finansów. 

Radna Beata Michalak przedłożyła informację, iż opinia jest pozytywna.  Przewodnicząca 

odczytała projekt uchwały następnie uchwała została poddana pod głosowanie. Za głosowało 

10 radnych, przeciw 0, wstrzymujących 0. Uchwała Nr XXXIX/269/22 została podjęta                           

i stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad.7 Interpelacje i zapytania  radnych. 

 

           Radni nie zgłaszali interpelacji. 

 

Ad. 8 Sprawy bieżące  i  wolne wnioski. 

     

           Głos zabrał Pan Nowakowski z Ignalina. Spytał co z jego sprawą, którą zgłaszał do 

Urzędu. Odpowiedzi na jego pytanie udzielił przewodniczący Komisji Rolnej i Infrastruktury 

Technicznej. Pan Feliniak odpowiedział, że sprawa nie była jeszcze rozpatrywana ponieważ 

nie było jeszcze posiedzenia Komisji. Udzielono odpowiedzi, że Komisja na najbliższym 

posiedzeniu zajmie się tym tematem, być może trzeba będzie także dokonać oględzin w terenie. 
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Ad. 9  Zakończenie  obrad  sesji. 

 

 Przewodnicząca Rady Miejskiej powiedziała, iż zamyka obrady XXXIX sesji Rady Miejskiej 

w Chodczu i dziękuje za przybycie radnym. Sesja zakończyła się o godz. 13:40.  

 

 

                                                                                                      Przewodniczący  

                                                                                Rady Miejskiej 

 

                                                                                 Anna Twardowska 

 

 

 

 

 

 

 

 

Sporządziła: 

Łukaszewicz Daria 

   


